
日期 年 Year 日 Day

Date 2016

□ 電匯 □ □

Other

請指出該筆款項存入亨達國際金融的哪個指定銀行帳號
Please indicate the HNZ designated bank A/C which the fund is deposited to

該筆款項的來源（例如：工作收入、投資所得或來自某商業活動）

The source of fund (e.g., salary, investment profits, or other kinds of business activity)

請問您估計這筆資金將會存放在亨達國際金融多久？如果您願意，可否告知這筆資金之後將存放何處？

How long do you expect the fund to remain in HNZ? If appropriate where will the fund be sent?

CFM‐NZ‐PRI‐201201

客戶簽署  Signature of client
CFM INP APP

如有任何疑問及查詢，歡迎通過以下方式和我們聯繫： Should you have any enquiries, please do not hesitate to reach us at:

更新帳戶資訊

網站 Website 資金來源申報書

專線 CS Hotline 提款申請

財智帳戶申請表

 亨達集團金融版圖 Financial Map of Hantec Group

Withdrawal Note

銀行名稱

Bank Name

銀行帳號

在線客服 Live Chat

$

存入方式及受理銀行

Deposit method and remitting bank Telegraphic transfer

Remittance Bank:

帳戶號碼

Account Number

帳戶姓名

HNZ Smart Acct. Application

Acct. Particular Update

銀行支票

Bank Transfer

其他

受理銀行名稱:

Source of Fund Declaration

4001 200 603（中國 China） |   008 0185 3044（台灣 Taiwan） |   +853‐2878 1875（其它 Others）

SV

www.hantec.com 電郵　　E‐mail csd@hantec.com

亨達集團環球附屬公司

A Subsidiary of Hantec Group

資金來源申報書

Source of Funds Declaration

月 Month

金額及存入日期

Name of Account Holder(s)

聲明：在適當情況下，亨達國際金融投資有限公司所持有關客戶的所有通訊及資料均可向執法機關及監管機構披露並受其檢查。此外，客戶同意遵守所有適用

的防止洗黑錢及反恐融資法例，包括但不限於要求取得或提供充分證據，以了解可能由客戶所代表與亨達國際金融投資訂立任何交易的任何人士身份。

In appropriate cases all communications and information concerning the Client held by HNZ, may be disclosed to and reviewed by law enforcement agencies and regulatory authorities.

In addition, the Client agrees to comply with all applicable money laundering and counter terrorism financing Laws, including, but not limited to, the requirement to obtain or provide

satisfactory evidence of the identity of any person whom the Client may represent in any transaction entered into with HNZ.

Depositor's Name

存款人姓名

Other forms for HNZ clients

其他HNZ客戶表格

Deposit Amount & Date
年 Year/                  月 Month/                  日 Day

與客戶關係

Relationship

內部專用  Office use only
CHK

Bank Account No.
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